

《单词百科:aquaculture是什么意思?aquaculture怎么发音?aquaculture的解释和用法》

英语单词aquaculture是什么意思?aquaculture怎么读?aquaculture怎么发音?简答网为您整理了aquaculture的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧！



aquaculture怎么读

aquaculture的读音:[ækw k lt (r)]

aquaculture的意思

1、n.水产业;水产养殖;

aquaculture的相关词组

1、marine aquaculture [医]海洋水产养殖;

aquaculture的近义词

1、culture v.培植;

aquaculture的双语例句

1、 Just introduced a kind of new aquaculture from abroad till country of 20 centuries middle period.

直到20世纪中叶我国才从国外引进了一种新的养殖业.

2、 At that meeting, delegates agreed the need for more support for aquaculture development in Africa . The.

该会议的与会代表们认为有必要给予非洲水产业的发展更多的支持.

3、 Prawn aquaculture is the industry of important economy pillar of Asia area.

对虾养殖业是东南亚地区的重要经济支柱产业.

4、 Development of aquaculture offers another means of supplying man with fish protein.

水产养殖业的发展为人类获取鱼蛋白提供了另一种手段.

5、 A very large aquaculture base was set up just now in this town.

这个镇刚刚建立了万顷水产养殖基地.

6、 The agriculture of Yugoslavia has the following characteristic: Agriculture and aquaculture production already realized mechanization.

南斯拉夫的农业具有以下特点: 农业和养殖业生产已实现机械化.

7、 Aquaculture develops steadily, proportion of production value of complete province aquaculture achieves 40 % above.

养殖业稳步发展,全省养殖业产值比重达到40%以上.

8、 The Philippines, Indonesia, Vietnam and India have a surging aquaculture industry feeding demonstrations promoting U.

水产养殖在菲律宾、印度尼西亚、越南、印度是一个正在兴起的行业.

9、 One , I save aquaculture to obtain great progress and new progress.

我省水产业取得长足的发展和新的进步.

10、 The township, to plantation industry and the aquaculture industry.

全乡以种植业和养殖业为主.

11、 The vast area of jurisdiction, Lin animal husbandry, aquaculture facilities provided.

辽阔的辖区面积, 为林牧业、 水产养殖提供了便利条件.

12、 In recent years, aquaculture has developed rapidly, the quality and variety have been greatly improved.

近年来, 养殖业发展迅速, 其品质和品种有了较大的改善.

13、 Scope: Freshwater aquaculture services Freshwater aquaculture services.

经营范围: 淡水养殖服务.

14、 YL gear impeller aerator is one of farming machines widely used in aquaculture at present.

YL型齿轮式叶轮增氧机,是目前水产养殖业广泛采用的养殖机械之一.

15、 The sea area of 6 hectares of freshwater aquaculture.

海淡水养殖面积达到6万亩.

16、 At the same time, aquaculture and farming also been a good development.

同时, 养殖业和种植业也得到了较好的发展.

17、 Sinonovacula constricta (Lamarck) , a kind of mollusks , is important in marine aquaculture.

缢蛏 (Sinonovaculaconstricta, Lamarck)历来是我国沿海重要的经济养殖贝类.

18、 Aquaculture resource conservation areas.

四水产资源保育区.

以上是简答网为您整理的aquaculture怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于aquaculture的用法、aquaculture的释义、aquaculture的相关详情请点击：
：<https://dict.jiandongshicai.cn/aquaculture>

